
Vårens sista möte blev en utflykt över länsgränsen till en konsthall norr om vår kommun. Det skulle ha 
varit ett presidentskifte men tyvärr var president Britt krasslig och kunde inte deltaga, så Anna får 
vänta med att överta presidentkedjan till höstens första möte. 

 

Väl framme vid konsthallen började vi med att 
intaga en välsmakande lunch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Efter lunchen var det dags att se utställningarna som visades. En känd konstnär hade ställt ut många 
av sina privata figurer. Nedan finns ett smakprov vad vi fick se. 

 



 

 

 


